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Stará trafostanice budované 

nové aréně nestačí
Elektrický příkon pro novou Horáckou multifunkční arénu (HMA) bude 

podstatně vyšší, než u starého Horáckého zimního stadionu. Vyplynulo to z 
mimořádného jednání zastupitelstva. Zastupitelé na něm jednomyslně schvá-
lili dar HC Dukla Jihlava ve výši 1,86 milionu korun jako provozovateli zimáč-
ku. 

Peníze půjdou na zkapacitnění trafostanice, která se nachází v objektu roz-
cvičovny. Podle náměstka jihlavského primátora Richarda Šedivého (ANO) 
je trafostanice svými technickými parametry nedostačující a nevyhovující pro 
zajištění dodávek elektrické energie pro zimáček a vznikající HMA. 

„Z toho důvodu musí být trafostanice zkapacitněna. Toto zkapacitnění je zpo-
platněno distributorem elektrické energie � rmou EG.D Distribuce, a to částkou 
1,86 milionu korun,“ pokračoval náměstek.  

Z podkladů pro zastupitele vyplývá, že zkapacitnění bude spočívat například 
ve výměně měřících traf, úpravě vnitřních elektrorozvodů či elektrorozvaděčů 
trafostanice.   -pab-

V sobotu 27. července se konal v 
příměstské části Jihlavy v Pávově 
nultý ročník kulturní akce s názvem 
„320 let Pávova“. 

Před těmito lety došlo k první 
doložené písemné zmínce o Pávově 
v jihlavské kronice. Akce začala ve 
13 hodin rozezvučením reprodukto-
rů na plážové stage písničkami pro 
nejmenší účastníky. 

Návštěvníci si mohli dát v parném 
dni chlazené nápoje, občerstvení či 
zakoupit masné či rukodělné výrob-
ky. 

Hasiči SDH Bedřichov návštěv-
níkům předvedli ukázku požární 
techniky a v parném dni kropili děti 
mlžným oparem. Po třetí hodině 
proběhla ukázka výcviku služebních 
psů, kterou si užívali nejen děti, ale i 
náš kamarád � gurant. 

Po ukázce výcviku psů hasiči napus-

tili dětem bazén pěny. Děti se také 
mohly projet na koních. U hlavního 
pódia byla též výstava velkoformáto-
vých fotogra� í z historie Pávova. 

Od dvacáté hodiny na hlavní stage 
začala přítomné návštěvníky bavit 
kapela Čardáš klaunů. Vzhledem k 
vyřízené výjimce z rušení nočního 
klidu mohla celá akce probíhat až do 
druhé hodiny ranní. 

Akce se zúčastnilo přibližně 500 
návštěvníků z celého regionu. Podě-
kování za skvělý průběh akce patří 
nejen návštěvníkům, ale také pořa-
datelům a sponzorům, díky kterým 
mohla být celá akce zajištěna. 

Dne 31. srpna pořádá osadní výbor 
v Pávově další kulturní akci s názvem 
„Rozloučení s létem“. Akce se koná 
již tradičně na konci prázdnin a děti 
si mohou užít na hřišti v Pávově růz-
né soutěže. Martin Lacek

Pávov slavil kulaté výročí


